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Resume af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen  

Vejlgården den 13. april 2021 
 

 

Dagsorden:  

1. Sidste ref. 

2. Regnskab 2020 og budget 2021 

3. Generalforsamling 2021 

4. Forårsinformation 

5. Ansøgninger 

6. Vængetræer 

7. Stamvejtræer Nyløkkevej 

8. Beskæring af vold mod Lunden 

9. Broudvalg 

10. Nye skilte 

11. Frisbee bane 

12. Pumpestation 

13. Udstykning Nyløkkevej 

14. Evt. 

 

Ad. 1: Sidste ref.  

Godkendt. 

 

Ad. 2: Regnskab 2020 og budget2021 

Gennemgået af revisorerne og godkendt. 

Godkendt og underskrevet af bestyrelsen. 

 

Ad. 3: Generalforsamling 2021 

 Er indkaldt. 

Vi afventer revision af Covid-19 regler og tilpasser os de til enhver tid gældende vilkår. 

Indkaldelse lægges på hjemmesiden og er udsendt til de, der har tilmeldt sig til email. 

Vi indbyder til Onsdag den 19. maj kl. 19.30 på Malling Kro. 

Traditionen tro er der spisning kl. 18.30 til 19.25. 

Vi følger Covid-19 situationen og senest 14 dage før GF vurderer vi om vi fortsat kan afholde 

GF, som planlagt. 

 

Bemærkning (ref.) : Er flyttet til tirsdag den 25. maj grundet Covid-19 regler. 

 

Referat af GF 2020 lægges på hjemmesiden. 

 

Ad. 4: Forårsinformation 

 Ny version, som er lagt på hjemmesiden. 

Markvandring tirsdag den 11. maj kl. 19.00. 

 

Ad. 5: Ansøgninger 

 N20-42 har ansøgt om 6.200 kr til renovering af vængelejeplads. 

Bevilget. Samlet pris max. 6200,- ved køb hos XL-Byg i Malling 

 

  

Ad. 6: Vængetræer 

Der er lidt forvirring over et tidligere referat, hvor der stod at stamvejtræ var skiftet på 

Nyløkkevej N44-62. Det er ikke tilfældet. 
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Bestyrelsen ser på det på markvandringen. 

 

Ad. 7: Stamvejtræer 

Træer ud for andelsforeningen og de nye boliger på Nyløkkevej er ikke beskåret/fældet, som 

de øvrige på Nyløkkevej. Formanden kontakter (igen) kommunen. 

Der er gået en søjleeg ud på E15-25 og på E40-54. 

Formanden skriver til kommunen. 

 

Ad. 8: Beskæring af volden mod Lunden 

Formanden og hans frue har rettet de værste skader op og vi afventer forårets blade, inden vi 

evt. gør mere. Tak for initiativet. 

 

Ad. 9. Broudvalg 

Der arbejdes fra Fællesrådet på forskellige scenarier (tårn, bro), så vi nedlægger udvalget. 

Formanden har meddelt initiativtageren at vi ikke gør mere og nedlægger udvalget. 

  

Ad. 10: Nye skilte 

Det er kommet ”blind vej” og ”ubetinget vigepligt” skilte på Eghovedvej; men det vides ikke 

om der er det samme på Nyløkkevej. Det undersøges på markvandringen. (Er kommet op 

/Ref.) 

  

Ad. 11: Frisbee bane 

 BMI har spurgt om etablering af en frisbee bane og opsat et ”hul” (målstativ) ved søen. 

 

Ad. 12: Pumpestation 

 Arbejdet er nu færdigt; men naboerne klager over støj. VAM/Kommunen ser på løsninger.  

 

Ad. 13: Udstykning Nyløkkevej 

 Intet nyt. 

 

Ad. 14: Evt. 

 

Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 1. juni kl. 19.30. 

 

 


